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Parçalı bulutlu

Afyon’uçiçek
bahçesineçevirdik

Şehrin güzel bir görünüme kavuşmasında önemli bir konumda olan
Afyonkarahisar Belediyesi Park Bahçeler Müdürlüğü çalışmalarına tüm

hızıyla devam ediyor. Park Bahçeler Müdürü Hasan Hüseyin Manap,
Afyonkarahisar’ın parklarını çiçek bahçesine çevirdiklerini ifade etti.

Nisan 2019 - Kasım 2023 tarihleri arasın-
da Afyonkarahisar Belediyesi Park
Bahçeler Müdürlüğü tarafından 78 Park
yapıldığını ifade eden Manap, bin 265
adet Bayraktepe Mezarlığına yeni mezar
yapıldığını hatırlattı. 5 milyon 211 bin 734
metrekare yeşil alanı Afyonkarahisar’a
kazandırdıklarını belirten Manap, 550 bin

165 metrekare otomatik sulama sistemi-
nin yanı sıra 2 milyon adet mevsimlik
çiçeğin toprakla buluştuğunu söyledi.
Afyonkarahisar’ın cadde ve sokaklarına 250
bin adet gül dikimi gerçekleştiğini vurgulayan
Manap sözlerine şöyle devam etti: “120 adet
açık alan spor aleti, 180 adet çocuk oyun
grubu, 36 bin 500 metrekare kauçuk 20 adet

halı saha, 5 adet çim saha, 20 adet basketbol
sahası, 25 adet yürüyüş yolu, 15 adet kon-
aklamalı gençlik kampı yapılmaktadır. Ayrıca
344 adet hobi bahçesi, 98 adet Cep Park, 8
adet bekçi kulübesi, 11 adet WC, mescid, 22
adet su deposu Bayraktepe Mezarlık istinat
duvarı ile çevrilen alana 4 bin 119 adet yeni
mezarlık yapılması planlanmaktadır” dedi.

Peyzaj alanların modern bir görünüme kavuş-
tuğuna dikkat çeken Manap, “Şehrimiz ise
mevsimine uygun rengârenk çiçek ve bitkilerle
süsleniyor. Göze hitap eden, ruhu dinlendiren bu
çalışmalarla birlikte şehrimize toplamda 2 milyon
adet çiçek toprakla buluşturuldu. Bu güne kadar
gerçekleştirdiği yeşil alan ve park çalışmalarıyla
örnek olmaya devam eden Afyonkarahisar
Belediyemiz her geçen yıl hizmet çıtasını yüksel-
terek, kentteki parkları, orta refüjleri adeta çiçek
bahçesine çevirdi.Aralarında M. Sami Hancıoğlu
Masal Parkı, Veysel Eroğlu Parkı, Akarçay,
Karayolları Parkı, Şehit Ömer Halis Demir Parkı,
orta refüjler ve muhtelif kavşaklara çiçek dikildi”
ifadelerini kullandı. >>HABER SAYFA 8’DE

2 MİLYON ADET ÇİÇEK
TOPRAKLA BULUŞTURULDU

AKÜ ve AFSÜ güvenlik
toplantısı gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) ve Afyonkarahisar Sağlık
Bilimler Üniversitesinde (AFSÜ) eğitim gören öğrencilere, daha
huzurlu ve güvenli bir yaşam ortamı oluşturmak adına yapılan güvenlik
toplantısı, Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı’nın
başkanlığında, AKÜ Senato Toplantı Salonunda gerçekleştirildi.

Toplantıya Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı’nın yanı sıra
Afyonkarahisar Belediye Başkanı Mehmet
Zeybek, AKÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet
Karakaş, AFSÜ Rektörü Prof. Dr. Nurullah
Okumuş, İl Jandarma Komutanı Kıdemli
Albay Tolga Yağan, İl Emniyet Müdürü
Mahmut Ay ile ilgili kamu kurum ve kuruluş
temsilcileri katıldılar. Toplantıda İl Emniyet
Müdürlüğü Güvenlik Şube Müdürlüğü
yetkililerince AKÜ ve AFSÜ yerleşkeleri,
barınma, yurtlar ve çevresi için alınan güven-
lik tedbirleri hakkında bilgiler verildi.

Toplantıda AKÜ bölgesinde bulunan yurt-
ların bulunduğu bölgedeki başta aydınlatma
olmak üzere ihtiyaçlarının giderilmesi,
Erenler bölgesinde yer alan başta gıda
hizmeti veren işletmeler olmak üzere
bölgedeki denetimlerin artırılması, AKÜ
Ahmet Karahisari Kampüsü ile AFSÜ Zafer
Külliyesinde yer alan otobüs durakları ile
ilgili hususlar ile gündemdeki konular
istişare edildi. Toplantı kamu kurum ve
kuruluş temsilcilerinin gündemde bulunan
konularla ilgili görüş ve temennilerini aktar-
maları ile sona erdi. >>MEHMET KASAL

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar teşkilatının Ankara
ziyaretinde yerel seçimlerle ilgili konuşan MHP MYK Üyesi ve
Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
“Afyonkarahisar’da 18 tane belediye başkanımız var,
36’ya çıkartacağız. Kaybettiğimiz büyükşehirleri geri
alacağız. Üretken belediyeciliğin ve en önemlisi
Türkün mührününvurulduğu belediyelerin
artmasını istiyorsak, önümüzdeki bu
süreçte çok çalışacağız”
dedi. >> 5’TE

“Türkünmührününvurulduğu
belediyeleriarttırmalıyız”

TAYTAK

Yurt geneli
için beklenen
yağışlar geliyor
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ)
Fen Edebiyat Fakültesi Coğrafya
Bölümü Başkan Yardımcısı Dr.
Öğretim Üyesi Okan Bozyurt,
yapılan son değerlendirmelere
göre özlenen yağışlı havanın 10
Kasım’dan sonra geleceğini kayd-
ederek, “Şuan elimizdeki tahminler
bizi yanıltmazsa eğer 10
Kasım’dan sonra artık Türkiye’ye
Batı’dan Akdeniz kökenli maritim
hava kütleleri gelecek ve Türkiye
artık mevsim normallerinin üstünde
yağış almaya başlayacak gibi
duruyor” dedi.>>3’TE

Müdür Sünnetci,
hastane sınıfı ilegörüştü

Afyonkarahisar İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç

SünnetciAfyonkarahisar
Sağlık Bilimleri Üniversitesi

Onkoloji ve Hematoloji
Bölümünde yer alan

Hastane Sınıfını ziyaret
ederek öğrenciler ve veliler

ile görüştü.>>3’TE

Afyonkarahisar Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı İl Müdürü Akın Yıldırım ve Şube Müdürü
Abdurrahman Topatan, Afyonkarahisar Organize Sanayi Bölgesi'nde inşaat sektöründe
faaliyet gösteren Kumcuoğlu İnşaat'ın Yönetim Kurulu Başkanı ve aynı zamanda Organize
Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanımız Bekir Yeşilay, tekstil sektöründe faaliyet
gösteren Botaş Nehir Tekstil'in Müdürü Cesur Danacı, ve Artuk Aviation Yönetim Kurulu
Başkanı Önder Artuk'u makamlarında ziyaret etti. >>HÜDAYİ ACAR

Müdür Yıldırım’dan OSB’ye ziyaret
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“24Kasım’daönlükdeğilikramiyeistiyoruz”
24 Kasım Öğretmenler Günü’nde Milli Eğitim Bakanlığı tarafından öğretmenlere ‘Beyaz önlük’ hediye edilmesi yerine eğitim çalışanlarının taleplerinin

çözüme kavuşturulmasını isteyen Türk Eğitim-Sen Afyonkarahisar Şube Başkanı Muhtar Demirci, “Acil çözüm bekleyen önemli sorunlar varken,
kamuoyunun önlük gibi suni bir tartışma ile meşgul edilmesini doğru bulmuyoruz. 24 Kasım’da önlük değil, ikramiye istiyoruz” dedi.

Türk Eğitim-Sen Afyonkarahisar Şube
Başkanı Muhtar Demirci, yaptığı basın
açıklamasında, “Türkiye Cumhuriyeti

Devleti’nin kurucusu Gazi Mustafa Kemal
Atatürk’ün Millet Mektepleri Başöğretmenliğini
kabul ettiği gün olan 24 Kasım’ı büyük bir övünçle
kutluyoruz. Ne mutlu bize ki ilim ve irfan
yuvalarında, akıl ve bilimin yol göstericiliğinde,
Atatürk’ün öğretileriyle genç nesilleri yetiştiriy-
oruz. Bilindiği gibi kalkınma ve gelişme hamleleri
bilgisi, birikimi, tecrübesi, engin öngörüsüyle
medeniyetimizi aydınlatan münevver öğretmen-
lerimiz sayesinde gerçekleşebilir. Tabi bizler
sadece öğretmen değil; aynı zamanda çocuk-
larımızı hayata hazırlayan, geleceğe taşıyan,
onların kendi yolunu çizmesinde öncü rol üstle-
nen kahramanlarız. Her birimiz kutlu bir görev ifa
ediyoruz. Mukaddes değerlerle bezenmiş bir
mesleğin neferleri olmakla gurur duyuyoruz” dedi.

“24 KASIMA BURUK GİRİYORUZ”
Eğitim çalışanlarının yaşadığı sıkıntıları da dile
getiren Başkan Demirci, “Her 24 Kasım’da
göğsümüz kabarır, heyecanlanırız. Ancak bir
tarafımızda buruktur. Çünkü, öğretmenlerin başta
sorumluluk mevkiinde bulunanlar olmak üzere
toplumda hak ettiği itibarı görmediğini düşünüyor,
toplumdaki saygınlıklarının artırılması noktasında
yeterli çabanın gösterilmediğine şahit oluyoruz.
Cumhuriyetimizin 100. yılını idrak ederken, öğret-
menlerin rol ve sorumluluklarına ilişkin beklentiler
artmakta, buna karşın öğretmenlerin yıldan yıla
büyüyen sorunlarına çare yeterince üretile-
memektedir. Eğitim sürecinin başat öğesi öğret-
menlerimizin en büyük sorunlarından birisi
ekonomik durumlarının yetersizliğidir. Bugün
sadece asgari ücretliler, dar ve sabit gelirliler
değil, kamu çalışanları da ekonomik daralmışlık-
tan nasibini almıştır. 4 kişilik bir ailenin açlık sınırı
13 bin 334 TL, yoksulluk sınırı 43 bin 433 TL’ye
ulaşmıştır. Yılsonu itibarıyla maaşlardaki eri-
menin yüzde 30-35 aralığında olması beklenmek-
tedir. Buna karşın ülkemizde 9/1 derecedeki bir
öğretmen aylık 22 bin 852 TL, 5/3 derecedeki bir
öğretmen aylık 24 bin 319 TL, 1/4 derecedeki bir
öğretmen aylık 25 bin 112 TL ücret almaktadır.
Öğretmenler maaşları ile ancak iki Cumhuriyet
Altını alabilmektedir. İşte tüm bu rakamlar eğitim
çalışanlarının ekonomik çaresizlik içinde
olduğunu göstermektedir” dedi.

“VEKİLLERDEN KANUN TEKLİFİNE
DESTEK VERMELERİNİ İSTİYORUZ”

Milletvekillerine bir maaş ikramiye verilmesini
içeren Kanun Teklifinin hazırlandığını ve vekillerin

bu kanun teklifine destek vermelerini de isteyen
Başkan Demirci, “Bilindiği gibi, 24 Kasım Öğret-
menler Günü’nde öğretmenlerimize Milli Eğitim
Bakanlığı tarafından ‘Beyaz önlük’ hediye edile-
ceği kamuoyuna açıklandı. Biz ise, eğitim
çalışanlarının “öğrenci-veli şiddetine maruz
kalma”, “liyakatsiz yönetici atamaları”, “tayin ve
nakil başta olmak üzere özlük hakları”, “ekonomik
çaresizlik”, “adaletsiz uygulamalar”, “mesleki imaj
zedelenmesi”, “kariyer sınavı” gibi acil çözüm
bekleyen önemli sorunları varken, kamuoyunun
önlük gibi suni bir tartışma ile meşgul edilmesini
doğru bulmadığımızı dile getirerek bir öneride
bulunmuştuk;

“24 KASIM’DA ÖNLÜK DEĞİL,
İKRAMİYE İSTİYORUZ.”

Bu kapsamda sendikamız; öğretmenlerin ekonomik
durumlarının iyileştirilmesine yönelik düzenlemelere
gidilmesinin ilk adımı olarak her 24 Kasım tarihinde
öğretmenleri motive etmek ve ekonomik bakımdan
desteklemek adına bir maaş ikramiye verilmesini
içeren Kanun Teklifi hazırladı. Milletvekillerine gön-
derdiğimiz mektubumuzda ekonomik sorunlarına bir
nebze de olsa sembolik katkı sağlayacak olan bu
Kanun Teklifine sahip çıkmalarını ve destek vermeleri-
ni bekliyoruz. Geleceğimizi yetiştiren eğitimcilerimizi
mutlu, huzurlu ve motivasyonu yüksek kılmak devle-
timizin ve toplumumuzun en asli sorumlulukların-
dandır” dedi. >>MEHMET KASAL

“Gazze’denAksa’ya”
Programı Gerçekleştirildi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Öğrenci Kulüp ve Toplulukları
tarafından Gazze’de yaşanan soykırım ile ilgili basın açıklaması
yapıldı; akabinde ise “Gazze’den Aksa’ya” programı düzenlendi.

AKÜ Öğrenci Kulüp ve Toplulukları basın açıklamasının
ardından Atatürk Kongre Merkezine (AKM) yürüdü.
AKM’de gerçekleşen programa AKÜ Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Murat Peker, Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, akademik ve idari per-
sonel ile birlikte sivil toplum kuruluş temsilcileri ve öğren-
ciler katıldı. AKÜ Eğitim Fakültesi Dr. Öğretim Üyesi
Mücahit Gültekin, Konya STK Platformu Başkanı Adem
Ceylan, Gazze’li Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniver-
sitesi Tıp Fakültesi Öğrencisi Yousef Filfil’in konuşmacı
olduğu programın moderatörlüğünü Eğitim Fakültesi
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Eray Eğmir yaptı. Programın
açış konuşmasını yapan Eğmir, insanların 364 kilome-
trekarelik bir alanda Allah’ın dini için bir çile çektiğini ve
onurlu bir mücadele ortaya koyduğunu ifade etti. Eğmir,
“Orta Doğu’ya bir kanser hücresi gibi yerleştirilen İsrail’i
bertaraf etmek için kıyasıya mücadele veriyorlar.
Gazze’de verilen mücadelede ümmetin izzetini kurtaran
insanlar var. Bu harekat bize birtakım unuttuklarımızı da
fark ettirdi ve hatırlattı. Aslında savaş mücadelesi
sadece sahada olmuyor. Sosyal medyada, evlerimizde,
iş yerlerimizde daha ötesi kalplerimizde oluyor. Yoğun
dezenformasyonlarla karşı karşıya kaldık. Bu onurlu
direnişi ve mücadeleyi karalamak için her şeyi söyledil-
er. Onların en iyi yaptığı şey zihinleri bulandırmak” diye
konuştu.

“GAZZE’DE YAŞANANLARI
ANLATACAK BİR LİSAN YOK”

Eğitim Fakültesi Eğitim Bilimleri Dr. Öğr. Üyesi Mücahit
Gültekin ise konuşmasında Gazze’de yaşananları tarif
edecek bir lisanın olmadığını belirtti. Gültekin,
“Mevzunun iki boyutu var; bir rahmet diğeri ise zahmet
boyutu. Filistin meselesinin bir izzet boyutu bir de zillet
boyutu var. Filistin meselesinin bir bembeyaz sayfası bir
de kapkaranlık sayfası var. 364 kilometrekarelik bir yere
6 bin tane bomba atılan bir katliamdan bahsediyoruz.
Savaş, bu değil. Savaşın da bir ahlakı ve hukuku var.
Son rakamlara göre 30 bin ton bomba atılmış bir yerden
bahsediyoruz. 2 nükleer bombaya eşit bomba atıldı. 10
binden fazla şehidimiz var. Bunların yüzde 70’i kadın,
çocuk ve yaşlı. Böylesine bir cinayet, bir katliam ve
zulümden bahsediyoruz. Korkunç bir trajedi yaşanıyor.
Bütün uluslararası güçlerin seyrettiği, sessiz kaldığı
değil, bizzat bu suçun içinde yer aldığı süreci takip ediy-
oruz” ifadelerini kullandı.

“AKSA TUFANI BEMBEYAZ BİR SAYFA AÇTI”
Konya STK Platformu Başkanı Adem Ceylan ise Aksa

Tufanı operasyonunun bembeyaz bir sayfa açtığını
söyledi. Ceylan, “Batı’nın maskeleri düştü. Biz onların
maskeli balonun oyuncuları olduğunu biliyoruz.
Demokrasi denen kavram onlar için helvadan put.
Acıktıkları zaman yerler. Bugün sahte balolarda taktık-
ları maskelerin düştüğü ve yüzlerin ortaya çıktığı zaman
diliminde bizim onların kelimelerine, onların paradig-
masına ‘la’ deme günümüzdür. Bu bir tarafı ile duygu, bir
tarafı ile nefret ama bambaşka tarafı ile sürdürebilir
olması için de bilgi ile olacak. O yüzden biz ne yapıyor-
sak bilgi ile yapacağız, bilgi ile söyleyeceğiz” dedi.
Gazze’li Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi Tıp
Fakültesi Öğrencisi Yousef Filfil ise Gazze ve Batı Şeri-
a’da yaşananları anlattı. Konuşmaların ardından AKÜ
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker, konuşmacılara
plaket takdim etti. >>İBRAHİM ARTIÇ

Cumhuriyetin 100. yılında “16. amatör
çalgıcılar festivali” gerçekleştirildi

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Devlet Konservatuvarı tarafından
“16. Ulusal Amatör Çalgıcılar Festivali” düzenlendi. Geleneksel olarak

her yıl düzenlenen festivale 300’e yakın amatör müzisyen katıldı.
Festivale; Ankara, Antalya, Denizli, Eskişehir,
Isparta, İzmir, Kütahya, Muğla ve Uşak
illerinden gelen katılımcıların yanı sıra
Afyonkarahisar’ın ilçelerinden de birçok amatör
müzisyen katıldı. Ayrıca festivale üç farklı öğre-
nen (otizmli) müzisyen özel olarak davet edildi.
Müzisyenlerin sergilediği performans, seyir-
cilere duygusal anlar yaşattı. Festival
Düzenleme Kurulu Başkanı Dr. Öğretim Üyesi
Filiz Yıldız, Devlet Konservatuvarı olarak
amatör müzisyenleri desteklediklerini belirterek,
mesleki müzik eğitimi veren tüm kurumların da
amatör sanatçılara destek vermeleri gerektiğini
kaydetti. Yıldız “Festivalimiz üniversite-halk bir-

likteliği düşüncesiyle ve amatör sanatçılara
destek verebilmek için 2007 yılından itibaren
düzenleniyor ve büyük ilgi görüyor” dedi.
Festivalin 2007 yılından itibaren müzik eğitimine
ve amatör sanatçıların sanat hayatına büyük
katkılar sağladığını hatırlatan Yıldız, festivale
katılan tüm amatör müzisyenlerin perfor-
manslarının Danışma ve Değerlendirme Kurulu
Üyeleri tarafından büyük özenle değer-
lendirildiğini sözlerine ekledi. Festival sonunda
tüm katılımcılara katılım belgesi ve madalya,
eğitimcilere ise teşekkür belgesi ile festivale
özel defter ve kalem hediye edildi.
>>MEVLÜT TINAS
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İmzalı yazılarda sorumluluk imza sahibine aittir.
Gazetemiz Basın Ahlak Yasası’na uymayı taahhüt eder

Filistin'e yardımkermesine büyükilgi
Işıklar Çok Programlı Anadolu Lisesi ve İmam Hatip Ortaokulunun ÇEDES (Çevreme Duyarlıyım, Değerlerime Sahip
Çıkıyorum) Projesi kapsamında ortaklaşa düzenlendiği “Filistin'e Yardım Kermesi”ne Işıklar halkı büyük ilgi gösterdi.

Sabahın ilk saatlerinden itibaren kermes
alanına akın eden halkın yanı sıra yardım
kermesine İl Milli Eğitim Müdürlüğü şube

müdürleri ve sivil toplum kuruluşu yöneticileri
katıldı. Gün boyu devam eden kermes sonrasın-
da Filistin'de işgale uğrayan Müslüman kardeş-
lerimiz adına hatırı sayılır bir nakdi yardım top-
landı. 7 Kasım 2023 Salı günü Işıklar kasabasına
bağlı Çok Programlı Anadolu Lisesi ve İmam
Hatip Ortaokulu tarafından ÇEDES projesi kap-
samında ortaklaşa “Filistin'e Yardım Kermesi”
düzenlendi. Özellikle Filistin'deki sivil halkın bir
savaş mağduru olduğu ve bir nebze olsun
buradaki halka yardım edilmesi gerektiği düsturu
ile yapılan kermeste, tüm öğrencilerin son derece
istekli bir biçimde görev almaları dikkat çekti.
Kasaba kadınlarının el açması yiyecekler yaptığı
etkinlikte ayrıca tatlı ve tuzlu faklı yiyecekler de
alıcıya çıktı. Gün boyu satışların devam ettiği
etkinlik sonunda Gazze'de yardıma ihtiyacı olan
kardeşlerimiz için hatırı sayılır bir gelir elde edildi.
İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Sivil Toplum
Kuruluşlarıda Katıldı. Düzenlenen yardım kerme-

sine Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürlüğü
şube müdürleri ve sivil toplum kuruluşu yönetici-
leri katıldı. Yardımlaşma ve dayanışmanın böyle
günlerde ne kadar önemli olduğunu göstermek
adına İl Milli Eğitim Müdürlüğünü temsilen şube
müdürleri kermese iştirak ederek öğrencilere bu
bilincin aşılanmasında büyük katkı sundular.
Yardımlaşma ve dayanışma duygularının had
safhaya ulaştığı etkinliğe sivil toplum kuruluşu
yöneticileri de aynı hassasiyet ile icabet ettiler.
Büyük bir bütünleşmenin sağlandığı bu kermes
ile gerek Işıklar kasabası gerekse Işıklar Çok
Programlı Anadolu Lisesi ve İmam Hatip
Ortaokulu tarihi bir gün yaşamış oldu. Savaş
Mağduru Filistinli Kardeşlerimiz İçin 48.000 TL
Toplandı Işıklar Çok Programlı Anadolu Lisesi ve
İmam Hatip Ortaokulunun ÇEDES projesi kap-
samında ortaklaşa düzenlediği “Filistin'e Yardım
Kermesi” için tüm kasaba halkı seferber oldu.
Gerek okul bahçesinde gerekse kurulan köy
pazarında öğretmenler ve öğrenciler eşliğinde
birçok satış yapıldı. Gün boyu süren satışlar net-
icesinde 48.000 Türk Lirası nakdi yardım top-

landı. Toplanan yardım okul idaresi tarafından
oluşturulan komisyon tarafından imza altına alı-
narak Türk Kızılay Afyonkarahisar il merkezi
hesaplarına makbuz karşılığında yatırıldı. Bu özel
günde bir nebze olsun kardeşlerinin yanında ola-

bilmekten mutluluk duyduklarını dile getiren
öğrenciler, artık yeryüzünde savaşların sona
ermesi vegüzel günlerde, güzel sebepler vesile-
siyle kermesler yapılması temennisinde bulundu-
lar. >>İZZET IŞIK

MüdürSünnetci,hastanesınıfı ilegörüştü
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç SünnetciAfyonkarahisar

Sağlık Bilimleri Üniversitesi Onkoloji ve Hematoloji Bölümünde yer alan
Hastane Sınıfını ziyaret ederek öğrenciler ve veliler ile görüştü.

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, “2-8
Kasım Lösemili Çocuklar Haftası” kapsamında,
lösemi hastalığı hakkında toplum bilinci oluştu-
rulması, lösemili çocukların ve ailelerinin
yaşadıkları sıkıntılara dikkat çekilmesi ve
onlara destek olunması amacı ile
Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri Üniversitesi
Onkoloji ve Hematoloji Bölümünde yer alan
Hastane Sınıfımızı ziyaret ederek öğrenciler ve
veliler görüştü. Afyonkarahisar Sağlık Bilimleri
Üniversitesi Başhekimi Doç. Dr. Ahmet Ali
Tuncer, Hastane Baş Müdürü Hatip Aydın,
Onkoloji ve Hematoloji Sorumlusu Doç. Dr.
İbrahim Eker, İl Milli Eğitim Şube Müdürü
Hayati Duman ve Okul Müdürü Mustafa Kutlu
ziyaret sırasında Müdür Sünnetci’ye eşlik
ederek Hastane Sınıfının eğitim öğretim
faaliyetleri hakkında bilgi verdi. Ziyaretleri ve
hediyeleri nedeniyle öğrenciler ve veliler mem-
nuniyetlerini dile getirerek İl Milli Eğitim Müdürü
Miraç Sünnetci’ye teşekkürlerini iletti.
>>MEVLÜT TINAS

Yurt geneli için beklenen
yağışlar geliyor Afyon Kocatepe Üniversitesi

(AKÜ) Fen Edebiyat Fakültesi
Coğrafya Bölümü Başkan
Yardımcısı Dr. Öğretim Üyesi
Okan Bozyurt, yapılan son
değerlendirmelere göre
özlenen yağışlı havanın 10
Kasım’dan sonra geleceğini
kaydederek, “Şuan
elimizdeki tahminler bizi
yanıltmazsa eğer 10
Kasım’dan sonra artık
Türkiye’ye Batı’dan Akdeniz
kökenli maritim hava kütleleri
gelecek ve Türkiye artık
mevsim normallerinin üstünde
yağış almaya başlayacak gibi
duruyor” dedi.

Bozyurt, Afyonkarahisar ile birlikte yurt geneli için
beklenen hava durumuna ilişkin açıklamalarda
bulundu. Bozyurt, son yaşanan sıcaklıkların iklim
kriziyle bağlantılı olduğunu ifade ederek, “Aşırı
sıcak bir yaz dönemi geçirdik. Son yılların en
sıcak yazıydı diyebilirim. Hemen arkasından
gelen Eylül ayı ile birlikte hava sıcaklıkları birazcık
düşse de daha sonra yeniden gelen sıcak hava
dalgasıyla yeniden bir artışa geçti. Özellikle Ekim
ayının ortasından bu yana hava sıcaklıkları
mevsimnormallerininyaklaşık4 ile6derecehatta
bazı bölgelerde 8 derece üzerinde seyrediyor.
Kasım ayının ilk haftasını bugün geride bırak-
mamıza rağmen hala hava sıcaklıkları gölgede.
Afyonkarahisar başta olmak üzere pek çok
merkezimizde 24- 25 derece iç kesimlerde
sahillerde 27,28, 30 derecenin üzerinde seyrediy-
or. Bu durum pek alışılagelmiş bir durum değil. Bu
aslında biraz iklim kriziyle de bağlantılı denilebilir”
dedi. Beklenen yağışların 10 Kasımdan sonra

gelebileceğini ifade eden Bozyurt açıklamalarını
şöyle sürdürdü: “Son yıllarda dünyada küresel
ısınma giderek ivme kazanmaya başladı.
Atmosferde birikmiş sera gazları başta karbon-
dioksit olmak üzere sıcaklığı daha fazla tutmaya
başladı ve dolayısıyla artık El Nino olayının da
katılmasıyla beraber atmosfere daha fazla sıcak-
lık katılmaya başlandı. Okyanustan atmosfere
geçen sıcaklık transferi var ve dolayısıyla küresel
ortalama sıcaklık artık giderek artış yönünde ivme
kazanmaya başladı. Bütün bunlar şimdi mevsim-
lere yansıyor. Bu durumda ekstrem hava olay-
larını gündeme getirmeye başladı. Bu tablo
önümüzdeki hafta değişecek gibi de duruyor.
ArtıkTürkiye yağışlı bir sisteme giriyor. Şuan elim-
izdeki tahminler bizi yanıltmazsa eğer 10
Kasım’dan sonra artık Türkiye’ye Batı’dan
Akdeniz kökenli maritime hava kütleleri gelecek
ve Türkiye artık mevsim normallerinin üstünde
yağış almaya başlayacak gibi duruyor.” >>İHA

Afyonkarahisar’ın İhsaniye ilçesinde jandarma
ekiplerini yaptığı operasyonda esrar, kenevir

bitkisi, av tefeği ve ruhsatsız tabanca ele geçirdi.
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı Kaçakçılık ve
Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü İhsaniye’ye
bağlı Gazlıgöl Beldesinde ikamet eden M.B.K. ve M.D. isimli
şahısların evlerinde kenevir yetiştirmek suretiyle esrar mad-
desi elde ettikleri tespit etti. Şüphelilerin ikamet adresleri ve
eklentilerinde jandarma arama yaptı. Yapılan aramada, 72
gram esrar maddesi, 5 kök kenevir bitkisi, 2 adet ruhsatsız av
tüfeği, 2 adet kurusıkı tabanca ele geçirildi. Şahıslara ruhsat-
sız av tüfeği bulundurmaktan 5 bin 728 TL, kuru sıkı taban-
calar için 10 bin 504 TL olmak üzere toplam 16 bin 232 TL.
idari yaptırım uygulandı. Şahısların adli işlemleri devam ettiği
belirtildi. >>İHA

Jandarma kenevir
yetiştiricilerini yakaladı
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Uzmanından şokeden'serum'açıklaması:
“Sizyazın,evegötürüptakalım' diyenleroluyor"

Kendini kötü hisseden kişilerin serum ile iyi olabileceği düşüncesinin yanlış olduğunu aktaran Türkiye Acil Tıp Vakfı Yönetim
Kurulu Üyesi Prof. Dr. Özgür Söğüt, “Genelde halkımızın, acil servise başvuran hastalarımızın talebi; ‘sarı serum’. Gereksiz, uygun
olmadığı halde hatta hastane yoğunluklarında ‘Hocam bize serum yazın, evimize götürüp takalım’ şeklinde talepler oluyor.” dedi.

Türkiye Acil Tıp Vakfı tarafından düzenle-
nen 3’üncü Uluslararası Acil Tıp Kongresi
çeşitli oturumlar ve toplantılarla devam

ediyor. 5-8 Kasım tarihleri arasında Antalya’da
bir otelde gerçekleştirilen kongrede 17 ülkeden
binin üzerinde katılımcı bir araya geldi. Türkiye
Acil Tıp Vakfı Yönetim Kurulu Üyesi, Sultangazi
Haseki Eğitim ve Araştırma Hastanesi Acil Tıp
Kliniği İdari ve Eğitim Sorumlusu Prof. Dr. Özgür
Söğüt de acillere başvurular ve talepler konusun-
da açıklamalarda bulundu.

“AĞIZDAN SIVI ALABİLDİKLERİ SÜRECE
SERUM VERİLMESİNE GEREK YOK”

Hastaların serum taleplerine ilişkin konuşan Acil
Tıp Vakfı Yönetim Kurulu Üyesi, Sultangazi
Haseki Eğitim ve Araştırma Hastanesi Acil Tıp
Kliniği İdari ve Eğitim Sorumlusu Prof. Dr. Özgür
Söğüt, “Genelde halkımızın acil servise başvuran
hastalarımızın talebi; soğuk algınlığı, grip, nezle
kendilerini iyi hissetmedikleri, yorgunluk, kas
ağrıları olduğu zamanlarda bu şikayetleri serum
yoluyla özellikle de halk arasında ‘sarı serum’

dedikleri yani içine vitamin katılma suretiyle bir
serum talebinde bulunuyorlar. Şunu ifade etmek
isterim ki; soğuk algınlığı, grip, kas ağrıları, şid-
detli ağrılar, kişi kendini yorgun, bitkin, halsiz
hissedebilir ama ağızdan beslenebildiği, sıvı
aldığı sürece bu kişilere damardan bir serum ver-
mek çok uygun değildir. Bu kişilere, hasta-
larımıza tavsiyemiz; şikayetlerine yönelik tedavi
verildikten sonra ağrı kesici, rahatlatıcı vitamin
desteği olabilir, gerekirse antibiyotik olabilir, bol
sıvı almaları, günlük su tüketimlerini artır-
malarını öneririz. Serum vermek suretiyle kendi-
lerini iyi hissetme düşüncesi çok doğru bir
düşünce değildir. Ağızdan sıvı alabildikleri
sürece serum verilmesine gerek yok ancak bazı
durumlarda ağızdan sıvı alamıyorlarsa serum
vermek suretiyle hastanın şikayetleri biraz hafi-
fletilebilir” şeklinde konuştu.

“SERUMU EVİMİZE GÖTÜRÜP,
TAKALIM’ ŞEKLİNDE TALEPLER OLUYOR,

KESİNLİKLE DOĞRU BULMUYORUZ”
Serum takılmasının basit bir durum olarak
görülmemesi ve doktorların uygun bulduğu
kişilere takılması gerektiğini anlatan Prof. Dr.
Söğüt, “Serum vermek basit bir işlem değil, bir
damar yolu açarak bunu yapmak zorundayız. O
damar yolunu açarken de enfeksiyon riski de ola-

bilir, bu yüzden kişi ağızdan sıvı alabildiği sürece
serumun içerisine ne katılırsa katılsın, bu C, B vit-
amini bunun faydalı olduğunu düşünmüyoruz.
Gereksiz, uygun olmadığı halde serum talepleri
oluyor, hatta hastane yoğunluklarında ‘Hocam
bize serum yazın, evimize götürüp, takalım’ şek-
linde halkımızdan talepler oluyor. Bunu kesinlik-
le doğru bulmuyoruz. Evde o serumun verilmesi,
daha sonra çıkarılmasıyla ilgili birtakım komp-
likasyonlar olabilir. Gerek serumun takılması
gerek çıkarılması sırasında çok ciddi enfeksiyon,
damar duvarında tıkanıklığa sebebiyet verebilir-
ler, o yüzden hastane dışında bu tür uygulamalar
kesinlikle yanlıştır, doğru bulmuyoruz” ifadeler-
ine yer verdi. >>İHA

Türkiye, dünyada en çok
canlı böbrek nakli yapan ülke

Bursa'nın koordinasyonunda düzenlenen, Balıkesir, Bilecik, Çanakkale, Yalova il
sağlık müdürleri ve organ nakil koordinatörlerinin bulunduğu toplantıda konuşan
Bursa Uludağ Üniversitesi Tıp Fakültesi Organ Nakli Merkezi Müdürü Prof. Dr.

Ekrem Kaya, "Sağlık personelinin motivasyonu azaldı. Bunu yeniden yukarıya çıkarıp
sahada yer almalıyız. Ekiplerin değişmesiyle, bir ayar bozulması oldu. " dedi.

Bursa İl Sağlık Müdürlüğü tarafından 3-9 Kasım
Organ Bağışı Haftası çerçevesinde Bursa bölgesinde
yer alan illerin (Balıkesir, Bilecik, Çanakkale, Yalova)
il sağlık müdürleri, hastane yöneticileri ve organ
nakil koordinatörlerinin katılımıyla 'Bursa Bölge
Koordinasyon Toplantısı' gerçekleşti. Türkiye lider-
liğini elinde bulundurmanın yanında birçok Avrupa
ülkesinin de üzerinde bağış oranına sahip olan Bursa
bölgesi, 2023 yılında da başarılı çalışmalarına devam
etti. Bursa, Balıkesir, Çanakkale, Yalova ve Bilecik
illerindeki organ bağışı ve nakli hizmetlerinin
yürütülmesinden sorumlu olan ve 5,5 milyon nüfusa
hizmet eden Bursa bölgesi 2012 yılından itibaren
ülkede en fazla donör bildiren bölge olma başarısını
bu yıl da korudu. 2022 yılında 207 beyin ölümü tespi-
ti, 60 donör bildirimi ile 11 pmp (milyon nüfus başına
düşen kadavra donör sayısı), yüzde 29 aile bağış
oranı ile Türkiye ortalamasının çok üstünde yer aldı.
2023 yılında da bu tarihe kadar Bursa bölgesi, pmp
oranı 8,3 iken, ikinci sırada Samsun bölgesi 7,98 ise
pmp’si ile 2,8 olan Türkiye ortalamasının çok
üzerinde yer aldı. Bursa bölgesindeki nakil merkez-
lerinde organ nakli bekleme listelerinde kayıtlı olan
hastaların diğer bölgelere göre nakil olma şansı 3 kat
daha fazla ve nakil olmak için bekleme süreleri daha
azdı. Türkiye genelinde en fazla donör bildirimi
yapan kamu ve özel hastanelere bakıldığında Bursa
Yüksek İhtisas Eğitim ve Araştırma Hastanesi 10,
Çanakkale Mehmet Akif Ersoy Devlet Hastanesi 9 ve
Trabzon Kanuni Eğitim ve Araştırma Hastanesi 9
donör ile 3. sırada yer aldı. Bursa bölgesinde bulunan
2 hastane yapılan donör bildirimleriyle öncülüklerini
korudu”

“YAPILAN NAKİLLERİN YÜZDE
71’İ CANLIDAN YAPILMAKTADIR”

“Geçtiğimiz yıl tüm Türkiye'de bin 711 kişinin beyin
ölümü teşhisi konmuş ancak vefat eden bu kişilerin
sadece 289’unun yakınları organ bağışına onay ver-
erek başka yaşamlara umut olmuşlardır. Ülkede son
iki yıldır yapılan nakillerin yüzde 91’i canlıdan yapıl-
makta iken bölgede yapılan nakillerin yüzde 71’i can-
lıdan yapılmaktadır. Buradaki rakamlarda da
anlaşılacağı üzere ülkedeki bağış oranları hala çok
düşük oranlarda seyretmekte, hastalar ancak sağlıklı
olan başka bir yakınlarının organı ile hayata tutun-
abilmektedir. Aşılması gereken en önemli sorunun
kadavra organ bağışındaki yetersizlik olduğu belirtil-
di. Bekleme listelerine bakıldığında tüm Türkiye'de
2023 yılı itibari ile 24 bin 449 kişi böbrek, bin 422 kişi
kalp, 2 bin 600 kişi karaciğer, 204 kişi akciğer, 277 kişi

pankreas, 3 bin 963 kişi kornea beklemektedir. Bursa
bölgesinde ise 2 bin 341 kişi böbrek, 337 kişi
karaciğer, 138 kişi kornea beklemekte. Türkiye’deki
organ bekleme listelerine her yıl 3 bin 500 ile 4 bin
eklenmekte iken son dönem organ yetmezliği olup
nakil olma şansı yakalayamayan birçok hasta hay-
atını kaybederek bekleme listelerinden çıkarıldı”

“PMP ORANI BİRÇOK AVRUPA
ÜLKESİNİN DE ÖNÜNE GEÇTİ”

Ancak korona virüsten önce, 2018 yılında Bursa böl-
gesinde pmp oranı 23,6 oranına ulaşarak birçok
Avrupa ülkesinin de önüne geçtiğini bir daha bunu
yakalayamadıklarını ifade eden Bursa Uludağ
Üniversitesi Tıp Fakültesi Organ Nakli Merkezi
Müdürü Prof. Dr. Ekrem Kaya, öz eleştiride bulundu.
Kaya, "2021 yılının grafiklerine göre, böbrekte canlı
verici nakilde dünya ikincisiyiz. Ne kadar birikim-
imiz ve deneyimimiz var. Ancak kadavra organ
bağışında alt sıralardayız. Pandemide beklenmeye-
cek kadar düşüş yaşadık. Bütün dünya ülkeleri pan-
demide organ naklinde düşüş yaşadı. Ancak Türkiye
çok fazla etkilendi. Bizim eski ivmemizi yakalamamız
gerekiyor. 2009’da pmp değerimiz 1,8’di. Çok
çalışarak biz bunu 23,6’ya çıkardık. Avrupa ortala-
masının üzerine çıkardık. Bunu burada bulunan
insanlar yaptı. Bunu biz tekrar yapabiliriz. Biz öyle
bir hale gelmiştik ki, karaciğer ve böbrek için başvu-
ru yapılıyordu. 6 ay geçmeden organ çıkıyordu. Çok
büyük bir lükstü. Ben bunu ABD’de görmüştüm.
Bekleyen listesinde ölen hastamız olmuyordu. Bu
kadar büyük lüks içerisinde yaşıyorduk. Onun etki-
leri halen devam ediyor. Bize hasta gelip, ‘burada
organ çok çıkıyor’ diye. Ama halk bu ki öyle değil. 1,5
aydır biz hiç nakil yapamadık" dedi. >>İHA

İşinsanlarındanMEM‘eziyaret

Son yıllarda sanayileşme anlamında ciddi oranda
gelişim sağlayan Afyonkarahisar’da iş insanlarının
ihtiyacı olan teknik eleman ve ara eleman ihtiyacı
özel eğitim kurumlarının üst seviye teknolojilerle
donatılan atölyelerde eğitim alan öğrencilerle
giderilmesi konusunda da başarılı sonuçlar elde
edildi. Afyonkarahisar’da hizmet veren Özel okul,
Sürücü kursu, Rehabilitasyon merkezi, Özel öğre-
tim kursları ve tüm özel öğretim kurumlarını tem-
silen Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası
Eğitim Komitesi üyeleri ziyaretlerde bulundu.

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nın eğitim
kurumlarını temsil eden 33. Meslek Komitesi Üyesi
Afyonkarahisar İl Milli Eğitim Müdürü Miraç
Sünnetçi ve Özel Öğretim Kurumları Şube
Müdürü Mevlüt Çınar ‘ı ziyaret etti.
Gerçekleştirilen ziyarette Özel Eğitim
Kurumlarının Afyonkarahisar’da eğitim öğre-
timde ortaya koydukları başarılar ve başarıyı
getiren uygulamalar değerlendirilirken özel eğitim
kurumlarının yaşadığı sorunlar da ele alındı.
>>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar Ticaret ve Sanayi Odası’nın Eğitim Kurumlarını temsil eden
33 meslek komitesi üyesi, İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci ve Özel
Öğretim Kurumları Şube Müdürü Mevlüt Çınar’ı makamında ziyaret etti
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Taytak,“Türkünmührününvurulduğu
belediyeleriarttırmalıyız”
Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar teşkilatının Ankara ziyaretinde yerel seçimlerle

ilgili konuşan MHP MYK Üyesi ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak,
“Afyonkarahisar’da 18 tane belediye başkanımız var, 36’ya çıkartacağız. Kaybettiğimiz
büyükşehirleri geri alacağız. Üretken belediyeciliğin ve en önemlisi Türkün mührünün

vurulduğu belediyelerin artmasını istiyorsak, önümüzdeki bu süreçte çok çalışacağız” dedi.

MHP Afyonkarahisar İl Başkanı Ahmet
Kahveci öncülüğündeki Afyonkarahisar
MHP teşkilatı, MHP Genel Başkanı Dr.

Devlet Bahçeli’nin başkanlığında yapılan TBMM
Grup Toplantısına katıldıktan sonra MHP MYK Üyesi
ve Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet Taytak ile bir-
likte Etimesgut Belediye Başkanı Enver Demirel’in,
misafiri oldular. Başkan Demirel tarafından yaptırılan
Türk Tarihi Müzesi'ni ziyaret eden İl Başkanı Ahmet
Kahveci, il ve ilçe yönetimleri müzeye hayran
kaldılar.
DEMİREL, “SAYIN VEKİLİMİZ GERÇEKTEN HER

İL’E İHTİYAÇ HİSSEDİLEN BİR VEKİLDİR”
Türk Tarihi Müzesi'nde bulunan kongre merkezinde
MHP Afyonkarahisar teşkilatını ağırlayan birlikte
Etimesgut Belediye Başkanı Enver Demirel ziyaret-
lerinden dolayı duyduğu memnuniyeti dile getirdi.
Başkan Demirel, “Sayın vekilimiz gerçekten her İl’e
ihtiyaç hissedilen bir vekildir. Allah yolunu açık etsin.
Çalışmalarında da başarılar diliyorum. Sayın genel
başkanımız tarafından hizmete açılan Türk tarih
müzesindeyiz. Bu mekan Türkiye’de ve Dünya’da
ilktir. Bu mekan sadece bir müze değil, aynı zaman-
da yine sayın genel başkanımızın ifadesiyle, bir
üniversite niteliğindedir” dedi.
TAYTAK, “TÜRKÜN MÜHRÜNÜN VURULDUĞU

BELEDİYELERİ ARTTIRMALIYIZ”
Taytak, “Türkiye’nin yeni yüzyılı ile ilgili genel
başkanımızın gruptaki konuşmalarına canlı bir şek-

ilde şahit oldunuz. Gruptan hemen sonra il yönetim-
imizin yaptırmış olduğu bundan sonraki yüzyılın Tük
ve Türk milleti Yüzyıl’ı olduğuyla ilgili genel
başkanımızın ifadesini çok güzel bir şekilde
arkadaşlarımız hazırlamışlardı, sayın genel
başkanımıza takdim ettik. Çok beğendi. Şimdi de
Etimesgut Belediye Başkanı Enver Demirel tarafın-
dan yapılan Türk Tarihi Müzesi'ndeyiz. Milliyetçi
Hareket Partisi aldığı oylarla ölçülen bir siyasi parti
değildir, bir dava partisidir. Nihayetinde 5 bine yakın
şehit vermiştir, binlerce gazimiz ve mağdurumuz
vardır. Onun için bana sorsalar Afyonkarahisar’da
Ülkücü Şehit Alparslan Gümüş’mü milletvekili olsun,
sen mi? Binlerce defa Alparslan Gümüş derdim.
Sultandağ’lı Yahya kardeşimizi sorsalardı, onu
derdim. Biz onların gururları ile yaşıyoruz. Ölmez bu
dava diyen ve bu dava Allah yoludur diyen yiğitlerin

sayesinden bu gururu yaşıyoruz. Afyonkarahisar’da
18 tane belediye başkanımız var, 36’ya çıkartacağız.
Kaybettiğimiz büyükşehirleri geri alacağız. Yeni
şehirlerimizi alacağız. Üretken belediyeciliğin ve en
önemlisi Türkün mührünün vurulduğu belediyelerin
artmasını istiyorsak, önümüzdeki bu süreçte çok
çalışacağız” dedi.

KAHVECİ, “AFYON MHP’DE SİZİN GİBİ BİR
BELEDİYE BAŞKANI BİZE DE NASİP ETSİN”

Kahveci, “Öncelikle bizi Türk Tarihi Müzesi'nde mis-
afir ettiğiniz için teşekkür ediyorum. Sayın Enver

başkanım sizinle çok gurur duyduk. Çünkü Milliyetçi,
ülkücü fikriyata sahip bir belediye başkanının nasıl
olduğunu tüm Türkiye’ye tanıtmışsınız Allah sizden
razı olsun. Büyükşehir belediye başkanlarını bize
hizmet ediyorlar diye kandırmışlar galiba, hiçbir
Büyükşehir belediye başkanı sizin kadar hizmet
etmemiştir. Sizin gibi hizmet edecek bir belediye
başkanı da inşallah Afyon Milliyetçi Hareket Partisi
belediye başkanı olarak bize nasip etsin diyorum.
Tekrar hizmetlerinizden dolayı teşekkür ediyorum”
diye konuştu. >>HÜDAYİ ACAR

TAYTAKKAHVECI

Hocalar’ın eğitim
durumu değerlendirildi
Afyonkarahisar Hocalar Kaymakamı Hakan Kara ve
İlçe Milli Eğitim Müdürü Ramazan Koyuncu İl Milli
Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci’yi ziyaret ederek,
ilçenin eğitim durumunu değerlendirdi. Karşılıklı fikir
alışverişinin yapıldığı ziyarette eğitim öğretim
faaliyetleri ve yapılan projeler hakkında görüş alışver-
işinde bulunuldu. Ziyaret İl Müdürümüz Miraç
Sünnetci’nin duyduğu memnuniyeti ifade etmesi ile
sona erdi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Öğrencilere su verimliliği anlatıldı
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürlüğü ‘Ulusal Su
Seferberliği Su Verimliliği’ çalışmaları kapsamında Afyon
Kocatepe Üniversitesi işbirliği ile 300 öğrenciye su ver-
imliliğine yönelik yaklaşım ve politikaların anlatıldığı eğitim
çalışması gerçekleştirildi. Eğitim çalışması sonunda
öğrencilerin konuya dair detay soruları cevaplandırıldı.
>>İZZET IŞIK

Bu sergi Cumhuriyeti anlatıyor
Afyonkarahisar Akçin İlkokulu tarafından “100.Yıl 100 Eser” sergisi düzenlendi.

Etkinliğin açılışına İl Milli
Eğitim Şube Müdürleri
İbrahim Erdem Gülcü,
Mustafa Günay ve
Hayati Duman ile birlikte
okul/ kurum müdürleri,
öğretmenler, öğrenciler
ve veliler katıldı.
Etkinlikte öğretmen ve
öğrencilerin yaptığı
bayrak tasarımları ile
öğrenci ve velilerin yap-
tığı “Cumhuriyet” konulu
resimler sergilendi.
>>KADER KAYA

Tır yan yattı sürücüsü yaralandı
Afyonkarahisar’da kontrolden çıkan tır yan yatarken 64 yaşındaki
sürücüsü ile yaralandı. Edinilen bilgilere göre, R.D İDARESİNDEKİ 26
RV 754 plakalı tır Afyonkarahisar’ın Emirdağ ilçesi yakınlarından kon-
trolden çıkarak yan yattı. Çevredekilerin ihbarı üzerine bölgeye sağlık
ekipleri sevk edildi. Yaralanan tır sürücüsü R.D Emirdağ Devlet
Hastanesi sevk edilirken, jandarma kazayla ilgili araştırmasını
sürdürüyor. >>İZZET IŞIK
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Sigara hem 
öIdürür hem 
süründürür

Ahmet YEŞİLAY

Emine Erdoğan: "Kalıcı barışı tesis
etmek için seferber oluyoruz" Cumhurbaşkanı

Recep Tayyip
Erdoğan'ın eşi
Emine Erdoğan,
ecdadları gibi 
kendilerinin de
Gazze, Ukrayna,
Kudüs, Yemen,
Bağdat, Halep ve
Şam'da akan kanın
dinmesinden başka 
hedefleri olmadığını
belirterek dünyanın
bütün mazlumlarını,
emanet saydıklarını
ve kalıcı barışı tesis
etmek için seferber
olduklarını söyledi.

Emine Erdoğan, Millet Kütüphanesi Anadolu
Salonunda düzenlenen "Yüzyıllık Emanet Kızılay
Esir Mektupları Sergisi"nin açılış programına

katıldı. Sergi vesilesiyle Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde
davetlilerle bir araya gelmekten büyük mutluluk duy-
duğunu ifade eden Emine Erdoğan, her karış toprağı
cephe haline gelmiş vatanı, kadını ve erkeğiyle yedi düvele
karşı topyekün savaşarak işgalden kurtarmış bir milletin
evlatları olarak Cumhuriyet'in 100. yılını kutladı. Özgürlük
ve bağımsızlık için büyük bedeller ödemiş olmanın verdiği
güvenle, daha nice 100 yıllar, birlik ve beraberliği sürdüre-
ceklerini belirten Erdoğan, Mete Han'dan bu yana 2 bin yılı
aşkın zamandır cesareti ve adaletiyle nam salmış bir orduya
sahip olmanın kıvancını taşıdıklarını söyledi.

"TÜRKİYE'NİN VARLIĞI VE KIYMETİ, HER
GEÇEN GÜN DAHA İYİ ANLAŞILIYOR"

"Askerimizin savaşırken gözettiği hukuku, barışta tesis ede-
memiş devletlerle çevrili bir coğrafyada her şeye rağmen bir
istikrar adası olarak varlığımızı sürdürüyoruz" diye
konuşan Emine Erdoğan, "Bu nedenle, gönül coğrafyamız-
da, Türkiye'nin varlığı ve kıymeti, her geçen gün daha iyi
anlaşılıyor. Bölgemizde barışı tesis etmek için seferber
olduğumuz bir dönemde Milli Mücadele destanımızı bu
anlamlı sergi ile hatırlatan Kızılay'a teşekkür etmek istiyo-
rum" ifadesini kullandı. Türk Kızılay'ın 1868'den bu yana
dünyanın dört bir yanına umut götürdüğünü ifade eden
Erdoğan, Kızılay'ın aslında "Osmanlı Yaralı ve Hasta

Askerlere Yardım Cemiyeti" olarak kurulduğunu hatırlattı.
Emine Erdoğan, yıllarca süren savaşlarda esir alınan asker
ve sivillerin kimliklerinin ve yerlerinin belirlenmesinden
beslenme ve sağlık ihtiyaçlarının karşılanmasına dek pek
çok hizmetin Kızılay tarafından yerine getirildiğini ifade etti.

"İSRAİL ORDUSU, BİR MİLLETİ 
TARİHTEN SİLMEYE ÇALIŞIYOR"

Emine Erdoğan, ulaşım ve iletişim imkanlarının çok sınırlı
olduğu bir çağda, mektuplar, umutlar, elde dikilmiş giysiler,
kurutulmuş yiyecekler ve nakit paraların, kıtaları aşarak
sahiplerine ulaştırıldığına işaret ederek sözlerini şöyle
sürdürdü: "21. yüzyılda ise insanlığın gözü önünde
Gazze'nin bütün dünya ile iletişimi kesilmiş bulunuyor.
Hastaneler, ambulanslar, Kızılay'ın, Kızılhaç'ın depoları,
mabetler, okullar hedef alınıyor. Yardım tırları sınırlarda
bekletiliyor, sular ve enerji kesiliyor, sahra hastanesine
dönüştürdüğümüz gemilerimizin kıyıya yanaşıp tedavi
hizmeti götürmesi engelleniyor. Yeryüzünün daha önce hiç
görmediği bir vahşet sergileniyor ki savaş demek bile
mümkün değil. Yüksek teknolojiyle donatılmış İsrail
ordusu, sistematik şekilde sivillere, özellikle çocuklara
saldırarak bir milleti tarihten silmeye çalışıyor. Uluslararası
hukuka aykırı olarak kitle imha silahları masum yavrulara
doğrultuluyor. İnsanı insan yapan değerler kaybediliyor.
Uluslararası hukuk çiğneniyor."

"MESELEMİZ, BU DÜNYADAN ZULMÜ
ALKIŞLAYARAK MI, MAZLUMA YOLDAŞ OLARAK

MI GİDECEĞİMİZ MESELESİDİR"
Şair Mehmet Akif'in "ta'una da züldür bu rezil istila"
dizeleriyle ifade ettiği gibi günlerden geçildiğine işaret eden
Erdoğan, şunları kaydetti: "Bu süreçte, ecdadımız gibi bizim
de meselemiz toprak değil. Bizim meselemiz, daima insan
hakları ve izzet meselesi olmuştur. Vaktiyle fethedilmiş
gönülleri yıkmama, acılarına sessiz ve seyirci kalmama
meselesi. Meselemiz, bu dünyadan zulmü alkışlayarak mı,
mazluma yoldaş olarak mı gideceğimiz meselesidir.
Ecdadımız gibi bizim de Gazze'de, Ukrayna'da, Kudüs'te,
Yemen'de, Bağdat'ta, Halep'te, Şam'da akan kanın din-
mesinden başka hedefimiz yoktur. Gazze ya da Yemen,
Somali, Kudüs, Arakan, hiçbir yerde mazlumların
katledilmesine, çocukların, kadınların, yaşlıların üzerine

kurşunlar, bombalar yağmasına gönlümüz razı gelmiyor.
Bu yüzden dünyanın bütün mazlumlarını emanet addediy-
oruz ve kalıcı barışı tesis etmek için seferber oluyoruz."
Bütün millet adına bu onurlu rütbeyi kıyamete kadar taşıy-
acak şehitleri, salonda bulunan yakınları huzurunda saygı
ve minnetle andığını belirten Erdoğan, bütün anne, babaları
ve gazileri saygıyla selamladı. Erdoğan, konuşmasının
ardından, ailelere yakınlarının esaret hayatındayken yazdığı
mektupları teslim etti. Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanı
Fahrettin Altun ve Türk Kızılay Genel Başkanı Fatma Meriç
Yılmaz, "Yüzyıllık Emanet Kızılay Esir Mektupları
Sergisi"nin açılışında Emine Erdoğan'a eşlik etti. Altun ve
Yılmaz, daha sonra bir mektubu günün anısına Erdoğan'a
takdim etti. Öte yandan, Emine Erdoğan ve beraberindekil-
er, açılış programının ardından sergiyi gezdi. >>İHA

Bakan Tunç: "Çocuklarımızı acı sürecin
yıpratıcı etkilerinden koruyacağız"

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, "Çocuklarımızı acı sürecin yıpratıcı etkilerinden korumak
için gereken tedbirleri gecikmeksizin almak durumundayız. Çocuk adalet sistemini
onarıcı adalet yaklaşımıyla yeniden yapılandırılması ve mağdur odaklı bir yaklaşım 

benimsenmesini somut bir hedef olarak ortaya koyacağız" dedi.
Adalet Bakanı Tunç, Bilkent Otel ve
Konferans Merkezi'nde düzenlenen
'Çocuk Teslimi ve Çocukla Kişisel İlişki
Kurulması İşlemleri Değerlendirme
Çalıştayı'na katıldı. Buradaki konuş-
masında İsrail'in Gazze'ye yönelik düzen-
lediği saldırıları kınayan Tunç, saldırılara
sessiz kalan devletler ve uluslararası
kuruluşlara birtakım eleştiriler yöneltti.
"Demokrasi, insan hakları, çocuk hakları,
hukuk, adalet, özgürlük, güvenlik
sözcüklerini dillerinden düşürmeyen

uluslararası kuruluşlar ile devletler bu zulmü sessizce seyrediy-
or" diyen Tunç, dünyanın gözü önünde, çoğu çocuk ve kadın
binlerce masum insanın, teknolojinin son ürünü ağır silahlarla
öldürüldüğünü söyleyerek, "Gazze'de yalnızca çocuklar ve
masumlar değil, insanlık ölüyor. Biz inanıyoruz ki o çocukların
ahı, çocuk katliamlarını yapanları tutacak. Bu katliamı yapanlar,
insanlığın huzurunda hesap verecekler. Buna yürekten inanıy-
oruz" ifadelerini kulandı. Adli süreçte çocuk haklarının
gözetilmesi ve çocuklara yönelik koruyucu destekleyici tedbir-
lerin etkinleştirilmesi doğrultusunda çalışmaları sürdürdüklerini
hatırlatan Tunç, çocukların yaşları, fiziksel veya ruhsal durum-
ları nedeniyle suçtan daha fazla etkilendiğini aktardı. >>İHA
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AKÜ’de “Geçmişten Günümüze
Jeotermal” Konuşuldu Afyon Kocatepe 

Üniversitesinin (AKÜ)
düzenlediği, üniversite ile
kenti bir araya getirmeyi
hedefleyen Çarşamba
Sabah Toplantılarının
üçüncüsünde “Geçmişten
Günümüze Jeotermal”
konusu değerlendirildi.

AKÜ Sosyal Tesislerinde düzenlenen toplantıya AKÜ Rektör Yardımcısı Prof.
Dr. Şuayıp Özdemir, Fen Bilimleri Enstitüsü Müdürü Prof. Dr. Bekir Yalçın,
Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet Yıldız, İlahiyat Fakültesi

Dekanı Prof. Dr. Mustafa Güler, Afyon Jeotermal Turizm ve Ticaret A.Ş (AFJET)
Genel Müdürü İsmail Kara,  Genel Sekreter İhsan Ceran, akademik personel ile
Afyonkarahisarlı iş ve düşünce insanları katıldı. Toplantının açış konuşmasını
yapan AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp Özdemir, jeotermal konusunda
Prof. Dr. Ahmet Yıldız’ın Türkiye’nin en iyi isimlerinden birisi olarak AKÜ’de
çalıştığını ifade etti. “Geçmişten Günümüze Jeotermal” konusunu anlatan
Mühendislik Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Ahmet Yıldız, jeotermalin hem
Afyonkarahisar’ın hem de Türkiye’nin önemli enerji kaynaklarından bir tanesi
olduğunu; son yıllarda da ciddi yatırımların ve işletmelerin faaliyete geçtiğini belirt-
ti. Yıldız, “Biz üniversitemizde, Jeotermal Uygulama ve Araştırma Merkezinin
(JUAM) fikrini böyle bir sabah toplantısında ortaya koymuştuk. 2007-2008 yılların-
da yine sabah toplantıları oluyordu. Orada jeotermal gündemi çok yoğun bir şek-
ilde konuşuldu. Siz değerli değerli misafirlerimizin üniversitede araştırma yapacak
ekibe ihtiyacı olduğunu dile getirdikten sonra 2009 yılında biz Araştırma Merkezini
kurduk. 2023 olmuş zaman çok hızlı geçiyor. Bu zaman diliminde ciddi çalışmalar
yaptık. Gerçekten JUAM diğer büyük üniversitelerle yarışır hale geldi” diye konuş-
tu.

“JEOTERMAL KAYNAKLAR SINIRSIZ DEĞİL”
Türkiye’de ve dünyada jeotermal sistemlerin yüzde 100’e yakınının konvansiyonel
jeotermal sistemler modeliyle meydana geldiğini söyleyen Yıldız, “Bu sistem
yağışlarla besleniyor. Yağışlarla yeryüzüne inen sular bölgenin gözenek, çatlak ve
kırık gibi boşluklarına bağlı olarak yer altına süzülüyor. Yeraltında depolanıyor.
Ortamın sıcaklığına bağlı olarak ısınıyor. Isınırken basıncı artıyor. İçindeki kayaç ile
etkileşime girip, kimyasal bileşimi değişiyor. Basıncı artan su yükseliyor.
Kendiliğinden çıkarak jeotermal kaynaklar dediğimiz yüzey oluşumlarını meydana
getiriyor” dedi. Tarih öncesi dönemlerden başlayarak insanların jeotermal kay-
nakları kullandığını belirten Yıldız, “Günümüzde insanlar, ihtiyacı olan durumlarda
uygun araştırmaları yapıp sondaj vurarak suyu yeryüzüne çıkarma yöntemini ter-
cih ediyorlar. Jeotermal sınırsız bir enerji kaynağı değil. Yağışlarla beslenen bir
enerji kaynağı, yağışlar olduğu sürece yeraltına su depolanıyor. Eğer yağış yoksa
bu jeolojik yapıyı gelecek nesle ulaştırma noktasında burada bir olumsuz durum
ortaya çıkıyor” ifadelerini kullandı.

“İLK JEOTERMAL GÜÇ SANTRALİ 1911 YILINDA KURULDU”
Jeotermalin insanlar tarafından keşfedilmesi ve kullanılmasının çok eski dönem-
lere rastladığını dile getiren Yıldız, jeotermalin tarihi sürecini şöyle anlattı: “İnsanlar
mağaralarda kendiliğinden çıkan suyu, kışın ısınmak yazın ise serinlemek için kul-
lanmışlar. Akdeniz Bölgesinde milattan önce çanak, çömlek ve krem imalatı yap-
mak için kullandıklarını görüyoruz. Jeotermalin banyoda, ısınmada ve tedavide kul-
lanımı milattan önce Romalılar Döneminde ve Çinliler tarafından kullanıldığına dair
kanıtlar var. Anadolu’da Kütahya’da antik bir hamamın yapıldığını görüyoruz.
1800’lü yıllarda İtalya’da jeotermal sulardan ilk borik asit elde edilmiş. İlk elektrikli
motoru 1904 yılında İtalya’da bir bilim insanı üretti. 1911 yılında dünyanın ilk jeoter-

mal güç santrali kurulmuş. Bunun üzerine çalışmalar devam etmiş.”
“TÜRKİYE’DE İLK SANTRAL DENİZLİ’NİN KIZILDERE İLÇESİNDE”

Türkiye’de ilk jeotermal sondajın İzmir’in Balçova ilçesinde yapıldığını ifade eden
Yıldız, “O su yeryüzüne çıktıktan sonra önce oradaki termal tesisler sonrasında ise
konut ısıtmasında kullanıldığını görüyoruz. Ülkemizdeki ilk santral ise Denizli’nin
Kızıldere ilçesinde kurulmuş. Bölgedeki kaynak keşfedildikten sonra Türkiye’nin ilk,
Avrupa’nın ise ikinci elektrik santrali oldu” şeklinde konuştu.
TÜRKİYE JEOTERMAL ELEKTRİK ÜRETİMİNDE DÜNYADA 4. SIRADA
Jeotermal enerjisinin kullanım alanlarından bahseden Yıldız, şunları kaydetti:
“Jeotermal enerjinin kullanımında suyun akışkan sıcaklığı ön plana çıkıyor.
Yeryüzüne çıkan suyun kapasitesi de önemli. 95 derecenin altında doğrudan kul-

lanım diye tabir ettiğimiz, bir kullanım şekli var. Konutta ısınma, seracılık,
endüstriyel uygulamaları doğrudan kullanım diye ifade edilirken, 95 derecenin
üzerinde sıcaklıklar olduğunda bu sefer elektrik üretimi ve uygulamaları ön plana
çıkıyor. 2023 yılı itibariyle elektrik enerjisi üretimine baktığımızda dünyada jeoter-
malin 16 bin 127 megavatlık bir kurulu güç kapasitesi var. Türkiye,  bin 682 mega-
vat gücü ile dünyada dördüncü sırada. Bu da gerçekten önemli bir şey. Bu güce
ulaşmadaki dönüm noktası 2007 yılında ülkemizin çıkarmış olduğu jeotermal
kanundur. Bu kanun çıktıktan sonra Türkiye’de ciddi yatırımlar ve araştırmalar
yapıldı.”

TÜRKİYE’DE JEOTERMAL KAYNAKLARIN DAĞILIMI İLE
İLGİLİ BİLGİLER VEREN YILDIZ, ŞUNLARI SÖYLEDİ:

“Ege Bölgesinde jeotermal alanlar yoğundur. Türkiye jeolojisinde bölgenin tektonik
yapısı itibariyle doğudan batıya doğru yerkürenin üst kısmı olan yer kabuğunda bir
incelme meydana geliyor. Bu incelme jeotermal kaynakların Ege Bölgesinde daha
sıcak olmasını sağlarken İç Anadolu ve Doğu Anadolu Bölgesinde sıcaklıklar biraz
daha düşüyor. Kabuk orada kalınlaşıyor. Bu yapı sonucunda Ege sahil bölgesinde
Menderes masifi dediğimiz Batı Anadolu’nun grabenlerin  en yüksek enerji ve sıcak
suyun üretildiği bölgeler oluşuyor. Büyük Menderes, Gediz, Dikili ve Simav graben-
lerinden oluşuyor. Afyonkarahisar’ın da içinde bulunduğu bölge; İç Anadolu Bölgesi
olarak alınmış. Kapadokya, Kırşehir, Kozaklı, Kızılcahamam gibi. Doğu Anadolu’da
yine Nemrut kalderası ve Kuzey Anadolu Fay Hattı üzerinde jeotermal alanın
dağıldığını görüyoruz.”

JEOTERMAL KAYNAKLARDAN BİN 660 
MEGAVAT ELEKTRİK ÜRETİLİYOR

Türkiye’deki 2023 yılı itibariyle jeotermal kaynakların kullanım rakamlarına değinen
Yıldız, “158 bin konut eş değeri bir enerjinin konut ısıtmasında kullanıldığını, 5 bin
293 dönüm seranın ısıtıldığını, kaplıca tesislerinin 68 bin konut eş değer enerjinin
kullanıldığını söyleyebiliriz. Toplam elektrik üretimi  bin 660 megavat olarak resmi
kayıtlara geçmiş durumda” diye konuştu. >>MEVLÜT TINAS

Başkan adayı Arat’tan Beşiktaşlılar derneğine ziyaret
Yaklaşmakta olan Beşiktaş Jimnastik Kulübü kongresinde adaylar Türkiye’de ki illeri dolaşıp destek isterlerken, Başkan

adaylarından biri olan Hasan Arat ise İlimizde faaliyet gösteren Afyonkarahisar Beşiktaşlılar Derneğini ziyaret etti. 
10 Aralıkta gerçekleşecek olan kongrede Beşiktaş
Jimnastik Kulübü (BJK) Başkan Adayı Hasan Arat, 1903
Afyon Beşiktaşlılar Derneğini ziyaret etti. Arat, dernek
üyeleri ile istişarelerde bulunarak başkan seçilmesi halinde
gençlere büyük önem ve destek olacaklarını ifade ederken
Beşiktaş sevdalılarını bir arada görmek benim sorumlu-
luğumu bir kez daha arttırıyor dedi.

TARİHİ KONAK DERNEK BİNASI 
OLDU BU TÜRKİYEDE İLK.

Afyonkarahisar’da Beşiktaşlılar Derneği tarafından tarihi
bir konakta faaliyetlerini sürdüren 1903 Beşiktaşlılar
Derneğini 10 Aralık’ta gerçekleştirilecek Kongrede
Başkanlığa aday olan Hasan Arat, ederken, kalabalık bir
taraftar grubu ile karşılandı. Başkan adayı arat, taraftar-
ların isteği üzerine Beşiktaş formalarını da imzaladı.
Dernek üyeleriyle istişarelerde bulunan arat
Afyonkarahisar’a gelmekten dolayı ayrı bir mutluluk duy-
duğunu dile getirirken,  “Burada gençleri görmek, bu kadar
Beşiktaş sevdalısını görmek beni fazlasıyla mutlu ediyor
ve sorumluluğumu bir o kadarda arttırıyor. Bu konağın
bizim kulübümüzün yaşıyla eşit olması ayrı bir öncelik.
Müthiş bir bakım onarım olmuş burada. Buralara çok
değer vermek lazım ve bunu bu tarihi kültürel mirası

Türkiye’ye tanıtmak lazım. Bu vatanı kuran Beşiktaşlılardır,
Beşiktaşlılar kan dökmüştür bu vatan için. O yüzden siz
birçok şeyi burada Türkiye’ye anlatıyorsunuz ”dedi. ”Afyon
Beşiktaşlılar Derneği Başkanı Kemal Genç ise Türkiye’de
ilk kez böylesi tarihi bir konağın dernek binası olarak
faaliyet gösterdiğini belirterek “inanılmaz bir şey başardık.
Türkiye’de ilk kez tarihi bir konağı spor derneğinin yanı sıra
Beşiktaş’ımızın yuvası yaptık. Beşiktaş adına.. Bu diğer
kulüplerde de yok Bize mahsus bir şey. Yüzyıllık bir
kulübede yüzyıllık konaklar yakışır dedi.”  Yapılan ziyarette
Beşiktaş camiasında gençleri görmenin kendisini mutlu
ettiğini belirten Başkan adayı Arat,.Burada beni en fazla
sevindiren bir diğer husus ise, Şehrimizin üniversite tale-
belerinin burada olması, onların camiamıza sahip çıkması
beni çok mutlu etti” diye konuştu.  Hasan Arat, Beşiktaş
Derneği ziyareti ardından yönetime özel toplantı yaptı.
Burada da açıklamalarda bulunan Arat, Beşiktaşlılar için
özel bir hafta olması gerektiğine değindi. Arat bunun için,
19 Mart haftasının Beşiktaşlılar Haftası olarak değer-
lendirip çalışmalara başlayacağını söyledi. Gerçekleştirilen
özel toplantıda Arat’ın takım için gerektiğinde
Yumruğumuzu masaya vurmayı da biliriz demesi dikkatler-
den kaçmadı  >>HÜDAYİ ACAR
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Afyon’u çiçek bahçesine çevirdik
Şehrin güzel bir görünüme kavuşmasında önemli bir konumda olan Afyonkarahisar Belediyesi Park Bahçeler Müdürlüğü çalışmalarına tüm
hızıyla devam ediyor. Park Bahçeler Müdürü Hasan Hüseyin Manap, Afyonkarahisar’ın parklarını çiçek bahçesine çevirdiklerini ifade etti.

Nisan 2019 - Kasım 2023 tarihleri arasında
Afyonkarahisar Belediyesi Park Bahçeler Müdürlüğü
tarafından 78 Park yapıldığını ifade eden Manap, bin
265 adet Bayraktepe Mezarlığına yeni mezar
yapıldığını hatırlattı. 5 milyon 211 bin 734 metrekare
yeşil alanı Afyonkarahisar’a kazandırdıklarını belirten
Manap, 550 bin 165 metrekare otomatik sulama sis-
teminin yanı sıra 2 milyon adet mevsimlik çiçeğin
toprakla buluştuğunu söyledi. 

GÜLLER CADDELER VE 
SOKAKLARLA BULUŞTU

Afyonkarahisar’ın cadde ve sokaklarına 250 bin adet
gül dikimi gerçekleştiğini vurgulayan Manap sözlerine
şöyle devam etti: “120 adet açık alan spor aleti, 180
adet çocuk oyun grubu, 36 bin 500 metrekare kauçuk
20 adet halı saha, 5 adet çim saha, 20 adet basket-
bol sahası, 25 adet yürüyüş yolu, 15 adet konaklamalı
gençlik kampı yapılmaktadır. Ayrıca 344 adet hobi
bahçesi, 98 adet Cep Park, 8 adet bekçi kulübesi, 11
adet WC, mescid, 22 adet su deposu Bayraktepe
Mezarlık istinat duvarı ile çevrilen alana 4 bin 119 adet
yeni mezarlık yapılması planlanmaktadır” dedi.

2 MİLYON ADET ÇİÇEK 
TOPRAKLA BULUŞTURULDU

Peyzaj alanların modern bir görünüme kavuştuğuna
dikkat çeken Manap, “Şehrimiz ise mevsimine uygun
rengârenk çiçek ve bitkilerle süsleniyor. Göze hitap
eden, ruhu dinlendiren bu çalışmalarla birlikte şehrim-
ize toplamda 2 milyon adet çiçek toprakla buluşturuldu.
Bu güne kadar gerçekleştirdiği yeşil alan ve park çalış-
malarıyla örnek olmaya devam eden Afyonkarahisar
Belediyemiz her geçen yıl hizmet çıtasını yükselterek,
kentteki parkları, orta refüjleri adeta çiçek bahçesine
çevirdi. Aralarında M. Sami Hancıoğlu Masal Parkı,
Veysel Eroğlu Parkı, Akarçay, Karayolları Parkı, Şehit
Ömer Halis Demir Parkı, orta refüjler ve muhtelif
kavşaklara çiçek dikildi” ifadelerini kullandı. 

PARKLARIMIZI ADETA ÇİÇEK
BAHÇESİNE ÇEVİRDİK

Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in Afyonkarahisar’ı
yeşil alan konusunda örnek bir kent yapmayı hede-
flediğini söyleyen Manap, “Belediye Başkanımızın
destekleri ile parklarımızı adeta çiçek bahçesine
çevirdik. Amacımız vatandaşlarımızın aileleriyle park-
larda hoşça vakit geçirmesini sağlamaktır. Bu çalış-
mada emeği geçen tüm ekip arkadaşlarıma teşekkür
ediyorum” dedi.

ŞEHRİN DÖRT BİR YANINI 
ÇİÇEKLERLE DONATTIK

Şehrin dört bir yanını rengarenk çiçeklerle donattık-
larını söyleyen Manap, Belediye olarak son dönemde
cadde ve bulvarlardaki orta refüjler başta olmak üzere
rekreasyon alanlarında az su isteyen bitki ve çiçeklerin
ekimine ağırlık verdiklerine dikkat çekti. Yeşil alanlarda
damlama sulama yöntemiyle önemli ölçüde sudan
tasarruf sağlandığını vurgulayan Manap, “Şimdi de
kuru peyzaj uygulamasıyla tasarruf oranını daha da
ileri bir boyuta taşıyoruz. Bu sayede bir yandan su
tasarrufu sağlanırken bir yandan sürücü güvenliğinin
sağlanması hedefliyoruz” diye konuştu. 

JANDARMA KAVŞAĞI MUHTEŞEM BİR GÖRÜNÜM KAZANDI
Belediye Başkanı Mehmet Zeybek’in talimatlarıyla Cumhuriyetin 100. yılı dolayısıyla Jandarma
Kavşağının yeniden düzenlediğini hatırlatan Manap, “Muhteşem bir görünüme kavuşan kavşakta
şanlı bayrağımızın simgesi ay yıldız ve 8 köşeli Selçuklu Yıldızı'nın 8 erdemini anlatan figür yer alıy-
or. Jandarma Kavşağına işlenen Selçuklu kültür ve sanatının temel figürlerinden biri olan sekiz köşeli
yıldızın Ortadoğu’da bulunan eski medeniyetlerde ve İslam dünyasında yaygın olarak kullanıldığı
sayı biliminde 8’in cennetin anlatan bir sembol olduğu bilinirken, kavşağın sekiz farklı köşesinde mer-
hamet, şefkat, sabır, sır tutma, cömertlik, sadakat, şükretmek ve doğruluk simgeleri yer alıyor” dedi.

BİRÇOK ÜRÜN ATÖLYELERDE YAPILIYOR

Kamelyalar, banklar, piknik masaları, saksılara kadar birçok ürünün Afyonkarahisar Belediyesi
Park Bahçeler Müdürlüğüne bağlı ahşap ve metal atölyelerde yapıldığını vurgulayan Manap,
“Masal Dünyası Parkı'na yerleştirilen masal ve çizgi film kahramanlarının objeleri de yine bu
atölyelerde yapıldı. Tasarlanarak üretilen malzemeler, şehrimizdeki park ve yeşil alanları ile
ihtiyaç duyulan noktalara yerleştirildi. Üretimin ilk aşamasından montajına kadar geçen süreç,
Park Bahçeler Müdürlüğüne bağlı ekiplerimiz tarafından titizlikle yürütülüyor. Bu sayede hem
bütçeden tasarruf sağlanıyor hem de usta ellerden özenle çıkan ürünler vatandaşlarımızın
kullanımına sunuluyor” diye konuştu.  

BEDESTEN MEYDANI ŞEHRİMİZİN 
SİMGESİ HALİNE GELMİŞTİR

“Bedesten Meydanı Park ve Bahçeler Müdürlüğü tarafından yapılacak”
diyen Manap, “Peyzaj alanları, oturma bankları, havuz düzenlemeleri,
fotoğraf çekinme alanları ile adeta bir cazibe merkezi haline gelecek.
Bedesten Meydanı, şehrimizin tarihi dokusunu yansıtan, aynı zamanda
birçok hatırayı da içinde barındıran, toplumsal buluşma noktası olarak
şehrimizin simgesi haline gelmiştir. Düzenleme projesiyle meydanın daha
işlevsel, estetik ve çevre dostu bir şekilde geliştirilmesini amaçlıyoruz.
Şehrimizin kültürel mirasına saygı göstererek, modern ihtiyaçları da göz
önünde bulundurarak bir denge oluşturmayı hedefliyoruz” dedi. 

SARAYDÜZÜ KAMP MERKEZİ 
TÜRKİYE’NİN GÖZDE MERKEZİ OLACAK 

Manap, 500 bin metrekare alan üzerine Türkiye'nin nadir kros ve kondisyon
merkezi haline gelecek Saraydüzü Kamp Merkezinin Belediye Başkanı
Mehmet Zeybek tarafından Afyonkarahisar’a kazandırıldığını belirterek,
“Gözlem kulesi, kır kahvesi, çocuk oyun alanları, yöresel ürünler satış yeri,
otopark, spor salonu, futbol ve basketbol sahaları, yürüyüş yolları, 30 bungalov
ev, kamelya, ibadethane, kır lokantaları ve kır kahvesi gibi üniteler Park Bahçeler
Müdürlüğüne bağlı atölyelerimize hazırlanarak yapıldı” diye konuştu. 

GARNİZON MİLLET BAHÇESİNDE 
ÇALIŞMALARI SÜRÜYOR

Afyonkarahisar Cirit Kayalığı Millet Bahçesi'nin ardından ikinci millet bahçesi
olacak Garnizon Millet Bahçesi'nde çalışmaların aralıksız devam ettiğini
söyleyen Manap, “Toplam alanı 80 bin metrekare olacak Millet Bahçesi'nde
6 bin 500 metrekare yürüyüş yolu, 52 bin metrekare yeşil alan, 30 bin adet
çalı grubu, bin 500 adet ağaç, 2 adet çocuk oyun alanı, meydan ve sosyal
tesis yer alacak” dedi.

KAVŞAK ÇALIŞMALARI DEVAM EDİYOR

Afyonkarahisar’da bulunan kavşak çalışmalarının devam ettiğini ifade eden
Manap, Paşa Camii Kavşağı, Efeler Kavşağı ve Şehitler Kavşağı’nın adının
adına yakışır bir şekilde olacağını söyledi. Manap, Rahle üzerinde Allah
yazısı motifi ve kuşların getirdiği harflerin taşıdığı bir yapıyı Paşa Camii
Kavşağına yapacaklarını vurguladı.  >>HÜDAYİ ACAR
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